
 

2 mei 2022 

 

Verslag

 
 

Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

Volgende vergadering maandag 13 juni 2022 

 

1. Goedkeuring verslag 4 april 

Het verslag van 4 april is goedgekeurd.  

2. Rapencross 

Op de vorige vergadering heeft Bram De Brauwer het BK Veldrijden van 2023 toegelicht met de vraag welke 
kruisbestuiving mogelijk is tussen het BK en de middenstand van Lokeren. De Raad apprecieert ten zeerste de 
inspanningen die de organisatie hiervoor wenst te doen. Bij het verder concretiseren van een samenwerking 
komen volgende besluiten naar boven: 

- De Raad is zeer enthousiast om de winkels te motiveren hun panden in te richten in het thema van het 
BK. Hier kan tevens een wedstrijd aan gekoppeld worden voor de handelszaken.  

- Het is een idee om het BK meer bekendheid te geven door raamvlaggen uit te hangen ter promotie 
van het BK. De vraag blijft wie hiervoor de prijs zal betalen (+-€14 per raamvlag) 

- Tijdens de eindejaarsactie is het mogelijk om ook het BK hierbij te promoten. Ofwel kunnen enkele 
(hoofd)prijzen gelinkt zijn aan het BK, ofwel kan de eindejaarsactie doorlopen tot een week voor de 
start van het BK.  

- De Raad gelooft dat het organiseren van Koopzondagen voor hen geen extra meerwaarde zal 
betekenen. De Raad is niet overtuigd dat het volk dat naar het BK komt ook effectief zal komen 
shoppen in het centrum.  
 

3. Lokoda 

 



De secretaris overloopt het aantal inschrijvingen die er al zijn en licht toe welke promotie er voorzien zal 
zijn.  

Met Goe Vals en uit de Moate in de Kerkstraat zal geprobeerd worden om mensen ook tot in de Kerkstraat 
te brengen. Ook door kraampjes in het begin van de Kerkstraat te plaatsen, zullen hopelijk meer mensen 
verleid worden de Kerkstraat binnen te wandelen. De secretaris vraagt of dit betaald kan worden van het 
budget van de Raad, waarop de vraag komt waarom dit van het budget van de Raad moet komen. Gezien 
het event mede georganiseerd wordt door de Raad en deze de inkomsten ontvangt van de huur van de 
kraampjes, kan de Raad met de inkomsten van deze huur Goe Vals en uit de Moate zeker nog betalen en 
break-even draaien. Daarnaast investeert de stad ook in het huren van stoelen en tafels, maakt het 2 
filmpjes, investeert het in een publiboog en betaalt de stad ook nog andere communicatiemiddelen zoals 
bewegwijzering op het event zelf en raamvlaggen. 

4. Detailhandelsplan Oost-Vlaanderen 

De secretaris deelt mee dat er op 5 mei een participatiemoment is met de Provincie Oost-Vlaanderen in het 
kader van het detailhandelsonderzoek dat zij verricht hebben. Dit onderzoek kadert in de ruimere oefening om 
een detailhandelsvisie te creëren voor de stad. De secretaris en voorzitter roepen alle raadsleden op om 
aanwezig te zijn en ook hun collega’s aan te moedigen aanwezig te zijn.  

5. Volgende vergadering en varia 
- De volgende vergadering vindt plaats op 13 juni  


